

Dear Hong Kong diaspora,
香港人大家好，

As many of you will know, you are eligible for £850 spend on English language classes from your local authority.

相信你們當中很多人知道，香港英國國民(海外)簽證持有人及其家屬有資格獲得由你當區市政府提供價值 850 英鎊的英語課程。

For details of who to contact to sign up for these ESOL classes in the South East please find the ESOL providers contact details via regional map or the raw data spreadsheet on SESPM website.

關於在英格蘭東南部報讀這些「英語為第二語言」(ESOL)課程的聯絡方法及資訊，請參閱此網頁的區域地圖或附於此網頁的原始資料檔。

The good news is - it as recently announced that even if you received a English language course from your local authority last year, you are also eligible this year!

好消息 - 就算你上年度曾報讀市政府 ESOL 英語課程，今年你仍合資格報讀！

For an explanation of different kinds of English language provision in the UK, please find below a link to our guide in Traditional Chinese.

關於在英國國內，不同種類的英語課程供應的解說，請跟據以下的鏈接連繫到我們繁體中文的指南。

https://southeastspm.org.uk/wp-content/uploads/2022/04/DR359A-HKBNO-Guide-Part-2-Learners_v2Chinese.pdf

We hope that you are able to take advantage of these courses, even if you do not need English language classes, your local authority may also have other learning courses which are of interest to you. Whilst usually the HK BNO visa means that you are ineligible for Adult Education Classes, some of our local authorities in the South East are using extra funding from the British government to provide these adult education classes for you. It is always worth asking!

我們希望大家能透過從這些課程中受惠，就算你不需要英語課程，你當區的市政府亦可能有其他你感興趣的學習課程提供。雖然香港英國國民(海外)簽證不能享有報讀成人教育課程(AEB)的資格，部份英格蘭東南部的市政府正運用由英國政府撥發的其他資金為你提供成人教育課程。總是值得一問的！

英格蘭東南策略移民合作夥伴謹啟